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Herfst-update!
Het waren spannende en leuke zomermaanden. We merkten op alle
fronten dat er veel aandacht is voor de Wadden en voor de
Waddeneilanden. Die aandacht trekken we zelf door het programma
Waddeneilanden met de Regio Deal goed voor het voetlicht te
brengen maar ook doordat er 몭inke opgaven spelen op het gebied
van bereikbaarheid, wonen, natuur en energie. Opgaven waar we zelf
een actieve rol in willen spelen. Dat vraagt om een proactieve
opstelling en deskundige en gemotiveerde medewerkers. Om
daarmee ook onze bestuurders goed voorbereid de zgn.
Waddengovernance in te sturen.
Jullie zullen in deze nieuwsbrief een hele groep nieuwe aanwinsten
aantreffen waarmee we die uitdaging zullen aangaan. Ze stellen
zichzelf in deze nieuwsbrief aan jullie voor. Ook de directieraad kent
de nodige transfers. En zo is er nog veel meer te lezen in deze
nieuwsbrief.  Een mooie en stoere herfst toegewenst.
Kees Praamstra

Agenda 4e kwartaal 2023 

1 november

Ondertekening Regio Deal de Waddeneilanden

Op woensdag 1 november 2023 vindt de o몭ciële start plaats van onze Regio
Deal. In Ede wordt door het Rijk een feestelijk startmoment georganiseerd,
waar ook een aantal van onze bestuurders naar toe zullen gaan. Minister Hugo
de Jonge (Ministerie van BZK) ondertekent die dag onze ‘Regio Deal De
Waddeneilanden’ als een van 14 nieuwe Regio Deals. Daarmee komen ook de
eerder toegezegde 몭nanciële middelen naar de eilanden toe.

https://www.dewaddeneilanden.nl/


Feestelijke Start nieuwe Regio Deals

16 & 17
november

Raads2Daagse

Tijdens de Raads2Daagse komen de Raadsleden van alle eilanden samen. Dit
jaar is het organiserende eiland Ameland.  
Tijdens de tweedaagse wordt gesproken en gediscussieerd over verschillende
onderwerpen, welke als input zijn opgehaald bij alle Raden. Interessant om te
horen of dezelfde problematiek op de andere eilanden ook spelen!

Agenda oktober - november - december 2023
12 oktober         - Directieraad De Waddeneilanden     
26 oktober         - Dagelijks Bestuur De Waddeneilanden
26 oktober         - Algemeen Bestuur De Waddeneilanden
9 november       - Directieraad De Waddeneilanden  
16/17 nov.         - Raads2Daagse op Ameland
30 november    - Dagelijks Bestuur De Waddeneilanden   
14 december    - Directieraad De Waddeneilanden  

Uit het bestuur

De gemeenteraad van Texel heeft besloten de heer M. (Mark) Pol aan de
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties aan te bevelen als
nieuwe kroonbenoemde burgemeester van Texel.
De heer Pol is 37 jaar en op dit moment adviseur bij Lysias Advies (een
adviesbureau in de publieke sector). Zijn bestuurlijke ervaring heeft hij
opgedaan in Almere – een stad met bijna 200.000 inwoners.
Gestreefd wordt naar beëdiging van de burgemeester op 20 december 2023.  
Wij zien er naar uit burgemeester Pol te verwelkomen in onze samenwerking!

M. Pol aanbevolen voor benoeming tot burgemeester van Texel

Uit de Directieraad

Er zijn een aantal veranderingen in onze Directieraad die we graag met jullie delen!

Tijdens een gezamenlijke lunch in september hebben wij René Thedinga (Schiermonnikoog) en Josje van
Weerlee (Texel) bedankt voor hun inzet en de prettige samenwerking in de afgelopen tijd. Josje van Weerlee
geeft haar stokje over aan Esther Wolfkamp. Esther Wolfkamp is per 1 september gestart als nieuwe
secretaris-directeur van Texel. Haar hebben we tijdens de gezamenlijke lunch welkom geheten; we kijken uit
naar een plezierige samenwerking!  
Per 1 oktober start Trineke Kroeze als gemeente secretaris van Schiermonnikoog. We zien ernaar uit elkaar
tijdens onze volgende Directieraad vergadering te leren kennen!

https://www.elkeregiotelt.nl/actueel/agenda/2023/11/01/feestelijke-start-nieuwe-regio-deals
https://www.texel.nl/actueel/m-mark-pol-aanbevolen-voor-benoeming-tot-burgemeester-van-de-gemeente-texel/#:~:text=De gemeenteraad van Texel heeft,adviesbureau in de publieke sector).


Programma Waddeneilanden

Benieuwd naar het verhaal van Marijn Oud, als Programmamanager en trotse inwoner van Ameland? Lees
zijn interview met Groots Werk, waar hij alles verteld over zijn ervaringen in zijn werk, de bijdrage die hij
levert aan de Waddeneilanden en zijn leven op Ameland!

Interview Groots Werk - Marijn Oud

Nieuws van het Waddenkantoor

Wij breiden uit! Per 1 oktober hebben we maar liefst 4 (!) nieuwe collega’s die ons team komen
versterken. Lees hieronder meer over de nieuwe toppers in hun eigen voorstelrondje:

Ebo Del Grosso
Fijn dat ik mij even mag voorstellen. Mijn naam is Ebo Del Grosso, 44 jaar en al
bijna mijn hele leven woon ik in het prachtige watersportdorp Grou. In het hart
van Friesland. Ik woon hier samen met mijn vrouw en zoon. Voor mijn studie
HEAO Marketing & Management heb ik 5 jaar in Groningen gewoond, maar met
de Friese bodem en cultuur voel ik mij toch het meest verbonden. De afgelopen 7
jaar heb ik gewerkt bij It Fryske Gea als Manager Natuur - Educatie en Recreatie,
waar ik samen met mijn team en verschillende samenwerkingspartners, mooie
projecten heb kunnen uitrollen. Per 1 oktober start ik bij Samenwerkingsverband
Waddeneilanden in de rol van Procesleider en beleidscoördinator bereikbaarheid.
Een rol waarin ik mijn bijdrage mag leveren aan projecten in dit prachtige deel
van noord Nederland. Ik kijk ernaar uit om alle betrokkenen te mogen ontmoeten.

https://ikwilgrootswerk.nl/marijn


Simone Rommets
Mijn naam is Simone Rommets, 30 jaar geleden geboren in Emmen en nu
woonachtig in Groningen. Vanaf 16 oktober ga ik met veel enthousiasme aan de
slag als procesleider Goed wonen en leven & duurzame energie voor de
Waddeneilanden. Ik heb ruim ervaring als projectleider en heb me als zodanig
beziggehouden met onderwerpen als energietransitie, verduurzaming,
leefbaarheid, participatie en toekomstbestendigheid in de provincie Groningen:
onderwerpen die mijn intrinsieke motivatie hebben vanwege de
maatschappelijke relevantie en omdat er veel dynamiek is. Mijn achtergrond is
Bedrijfskunde MER aan de hogeschool van Leeuwarden.  
Mijn ouders zijn opgegroeid op Texel en een groot gedeelte van mijn familie
woont hier nog steeds. Hierdoor voel ik me verwant met het waddengebied en de
eilanden. Ik kijk er daarom echt naar uit me in te zetten als procesleider in deze
samenwerking en met jullie te bouwen aan de toekomstbestendige
Waddeneilanden, zonder de unieke identiteit van de individuele eilanden te
verliezen.

Stien Jasper
Dag! 
Heel graag stel ik me aan jullie -de lezers van deze nieuwsbrief- voor.
Mijn naam is Stien Jasper, geboren, getogen en woonachtig in Leeuwarden en
per 17 oktober (op mijn verjaardag notabene.. ἷ�) ga ik aan de slag in een heel
mooie rol voor samenwerkingsverband De Waddeneilanden. Samen met mijn
nieuwe collega's van het programmateam Regiodeal, mag ik me als
procesleider gaan bezighouden met de programmalijnen 'Toekomstbestendig
Ondernemen & Ontwikkelen' en 'Circulaire Economie'.  
Ik heb hier ongeloo몭ijk veel zin in! 
De afgelopen 8 jaar heb ik gewerkt als coördinerend beleidsadviseur,
kwartiermaker en projectleider voor de regio Noordoost Fryslân. Ook hier is
geld beschikbaar gesteld vanuit een Regiodeal (voor meer info: www.qop.nl),
om zoveel mogelijk impuls te geven aan duurzame en sociaaleconomische
ontwikkelingen. Ik heb hier in diverse rollen een mooie bijdrage aan mogen
leveren. 
Maar nu ga ik Noordoost verruilen voor een ander prachtig werkgebied...  
Het Waddengebied, met haar unieke geschiedenis, bewoners en landschap,
heeft een bijzondere plek in mijn hart. Tot mijn pubertijd bracht ik elke
zomervakantie op Vlieland door en ik bewaar mooie en onbezorgde
herinneringen aan die tijd. Verder heeft mijn familie al meer dan 20 jaar een
vakantiehuis op Ameland en ik ben dan ook vaak op Ameland te vinden. Texel,
Terschelling en Schiermonnikoog zijn wat minder bekend voor me, maar die
'achterstand' hoop ik snel in te gaan lopen.  
De komende tijd ga ik veel nieuwe mensen ontmoeten en ik kijk ernaar uit om
met jullie te gaan samenwerken aan belangrijke thema's. Tot snel!

Ellen Verbeek
Hoi, mijn naam is Ellen Verbeek. Geboren en getogen op Ameland en nu
woonachtig in Leiden samen met vriend en dochter. Op 2 oktober ben ik

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=http://www.qop.nl/&data=05|01|info@dewaddeneilanden.nl|7b30f744cc244002376c08dbb81d40ba|938c17e33cd94fe690d0a1053a1228b5|0|0|638306208002081704|Unknown|TWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0=|3000|||&sdata=H7lYRLHs176QRrKqsRnFxttddl6cFFHDhjFfxL+fTok=&reserved=0


begonnen als beleidscoördinator bij het samenwerkingsverband De
Waddeneilanden. In deze functie komen mijn roots en studie- en
werkachtergrond mooi samen. Na de studies sociale planologie en leraar
aardrijkskunde aan de RUG ben ik werkzaam geweest in verschillende functies
op het gebied van het behouden en verbeteren van de leefbaarheid in de
breedste zin van het woord, tegenwoordig noemen we dat ook wel brede
welvaart. Eerst bij het adviesbureau Tauw en later bij de gemeente Leiden bij het
projectbureau en later bij het team strategie en bestuur. Erg leuk om nu een
bijdrage te mogen leveren aan de leefbaarheid op de Wadden!

Bedrijfsvoering

Huisvesting Waddenkantoor

Zoals hierboven al verteld: 4 nieuwe collega’s, dat betekent ook 4 extra werkplekken en ‘verbouwing’ van
ons kantoor. Door wat te schuiven en alles opnieuw in te delen hebben we ons gezellige kantoor nog
gezelliger gemaakt. Er is een ‘aparte/extra’ plek gecreëerd voor ons nieuwe programmateam!

Financiën

Het is alweer bijna zover: het opstellen van alle 몭nanciële documenten. Dit najaar gaan de voorbereidingen
weer starten voor het schrijven van het jaarverslag en de jaarrekening. Daarnaast zal ook de komende tijd
weer nagedacht worden over de begroting van 2025, zodat er begin 2024 een conceptbegroting gemaakt
kan worden.

Dienstverleningsovereenkomsten (DVO's)

Het actualiseren van alle lopende DVO’s is in volle gang, net als alle evaluatiegesprekken met de
deelnemers. In november en december zullen ze allemaal besproken worden in de Directieraad. Ook is er
een start gemaakt met het opstellen van een nieuw inkoopbeleid voor de 4 Friese eilanden. Hierbij wordt
gebruik gemaakt van het beleid en de kennis en ervaring van Texel. Binnenkort start een werkgroep die dit
concreet gaat invullen.

Gebiedsagenda Waddengebied 2050 | Beleidskader Natuur Waddenzee

Proces Beleidskader Natuur Waddenzee

De gemeenten die samen het Samenwerkingsverband De Waddeneilanden vormen, willen procesmatig en
inhoudelijk zorgvuldig en tijdig betrokken zijn bij de totstandkoming van het Beleidskader Natuur
Waddenzee. Aanleiding voor het opstellen van dit beleidskader is de zorg over de huidige en toekomstige



kwaliteit van de natuur in het Waddengebied. Speci몭eke soorten en habitats hebben het moeilijk en de
biodiversiteit gaat hard achteruit. Kortom de natuur in de Waddenzee heeft het zwaar. Tegelijkertijd is het
belangrijk om in het bredere Waddengebied oog te hebben voor een vitale economie en de
toekomstbestendige leefbaarheid van de eilanden. De Wadden willen immers een plek zijn waar het prettig
wonen, werken en recreëren is. Belangrijke vraag is dus hoe we zorgen voor een goede balans in het
Waddengebied en op welke manier we met elkaar en andere stakeholders bijdragen aan een veilig, vitaal en
veerkrachtig Waddengebied voor nu en in de toekomst.
 
Als Samenwerkingsverband De Waddeneilanden hebben we op 29 juni jl. een gezamenlijke gesprek over dit
onderwerp gehouden, om op die manier als Colleges van B&W op een informele manier onze ideeën met
elkaar te delen. Het gezamenlijk Standpuntendocument is hiervan het resultaat. Het document is
vervolgens besproken  en geaccordeerd in alle colleges van B&W en hiermee een basis om onze
gemeenschappelijke positie uit te werken en helpt ons om uit te dragen op welke manier we als eilanden in
het proces betrokken willen zijn. Uiteraard betekent de inzet op die gemeenschappelijkheid niet dat er geen
ruimte is voor individuele standpunten van de afzonderlijke eilanden. We trekken samen op en onderkennen
en respecteren onderlinge verschillen.  
Benieuwd naar ons gezamenlijke Standpuntendocument, klik hier en stuur daarmee een mail naar
info@dewaddeneilanden.nl, dan sturen wij deze toe!

Deltaprogramma / Integrale Waterveiligheidstrategieën

Het opstellen van de Veiligheidsstrategieën voor elk eiland draagt bij aan het bereiken van een integrale en
klimaatbestendige aanpak voor de waterveiligheid, klimaatbestendigheid en vitaliteit van het
Waddengebied op de lange termijn. Het resultaat van het proces op de Waddeneilanden, kan een
voorbeeldfunctie vervullen voor de aanpak elders in het land.
Het Directeurenoverleg Deltaprogramma Waddengebied is op 3 oktober jl. akkoord gegaan met een
bijdrage van € 43.875 aan het vervolg van de pilot om te komen tot een integrale Waterveiligheids-strategie
per eiland.
Het vervolgproject uitgevoerd door HKV, in nauwe samenwerking met de Waddeneilanden, is op dit moment
in volle gang. We verwachten de strategieën per eiland aan het einde van het jaar te kunnen opleveren.

 

Contact
Tel. (0517) 740 000   
Email: info@dewaddeneilanden.nl

Bezoekadres: Waddenpromenade 1
8861 NT Harlingen

Afmelden 
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